

No. 69297

**Certificate of registration**

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 55707. **Greece and The former Yugoslav Republic of Macedonia**

Final Agreement for the settlement of the differences as described in the United Nations Security Council Resolutions 817 (1993) and 845 (1993), the termination of the Interim Accord of 1995, and the establishment of a strategic partnership between the Parties. Prespa, 17 June 2018

Registration with the Secretariat of the United Nations:  
North Macedonia, 14 February 2019

Done at New York on 10 June 2019

For the Secretary-General



**Certificat d'enregistrement**

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 55707. **Grèce et Ex-République yougoslave de Macédoine**

Accord définitif pour le règlement des différences comme décrit dans les résolutions du Conseil de sécurité des Nations Unies 817 (1993) et 845 (1993), la résiliation de l'Accord intérimaire de 1995, et la mise en place d'un partenariat stratégique entre les Parties. Prespa, 17 juin 2018

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  
Macédonie du Nord, 14 février 2019

Fait à New York le 10 juin 2019

Pour le Secrétaire général